
Yemek Hizmeti Toplantısı 

Yüksekokulumuz yemek hizmeti ihalesini alan Adige Yemekçilik Firma Yetkilisi Mehmet 

Bal ile toplantı gerçekleştirildi. Toplantıda günlük yemek menüsüne uyulması, israfı önlemek 

için öğrencilere yemek anketi uygulaması yapılarak yemek sayısının belirlenmesi, yemek 

memnuniyetinin ölçülmesi için masalara anket karekotlarının konulması ve hazır işlenmiş 

ürünlerin kullanılmaması konularında anlaşma sağlandı. Öğrencilerimizin yemek kalitesini 

artırmak için çalışmalar devam edecektir.  

 

 


